
Sent: Wednesday, July 13, 2022 4:00 AM 
To: i.blagova@sofia.bg 
Subject: Промени в градския транспорт 

 

Уважаеми служители на общината, 

Моля,при обсъждането на вашето решение,да се вземе в предвид,че 

билетите 30 плюс са напълно неприложими за българската действителност 

при положение,че тука често се чакат автобусите по десет петнайсет 

минути и даже  повече.Така при прекачването повече от половината време 

ще е минало в чакане.А като прибавим и времето което е нужно на първото 

превозно средство да стигне от точка А до точка Б нещата стават ясни. 

С уважение:Румен Войтев 

 

mailto:i.blagova@sofia.bg

